

Luaskan empayar perniagaan.  
Kekalkan kesetiaan pelanggan anda.



**ACCESS**<sup>TM</sup>  
funding your protection

# Program AXCESS

Menarik pelanggan baharu & mengekalkan pelanggan anda yang setia.



## Apakah Program AXCESS?



Merupakan satu revolusi program 'benefits' yang dapat membantu para pelanggan anda untuk mengurangkan atau menjelaskan bayaran premium insurans dan menikmati manfaat perubatan percuma.

Kumpulkan mata ganjaran AXCESSpoints dengan menggunakan kad AXCESS untuk setiap pembelian di premis anda.

## Bagaimanakah AXCESS berfungsi?



AKTIFKAN

### LANGKAH 1:

Aktifkan kad AXCESS



KEDAI

### LANGKAH 2:

Gunakan kad AXCESS di mana-mana rangkaian rakan niaga kami



TERIMA

### LANGKAH 3:

Kumpulkan mata ganjaran AXCESSpoints dengan setiap pembelian



PERIKSA

### LANGKAH 4:

Semak mata ganjaran AXCESSpoints di laman portal AXCESS



PERCUMA

### LANGKAH 5:

Daftar untuk manfaat perubatan PERCUMA apabila memenuhi jumlah mata ganjaran terkumpul AXCESSpoints yang diperlukan



JIMAT

### LANGKAH 6:

Mata ganjaran AXCESSpoints yang terkumpul boleh ditebusguna untuk mengurangkan atau menjelaskan bayaran premium insurans kenderaan/atau premium insurans yang lain.

## Manfaat Kepada Rakan Niaga

Memberikan kelebihan kepada anda boleh nikmati apabila menyertai program rakan niaga AXXESS untuk membantu meluaskan empayar perniagaan anda.

### JUMLAH KUASA PEMBELIAN

Dengan jutaan pengkalan data pelanggan kami yang sedia ada, berpotensi membantu anda mencapai sasaran pasaran pelanggan yang meluas.

### SASARAN PEMASARAN

Dengan pengkalan data yang ada, sebagai rakan niaga, anda mampu meluaskan sasaran pasaran yang baru serta efektif melalui program pemasaran yang khusus untuk sasaran segmen pelanggan anda.

### PULANGAN PELABURAN LEBIH BAIK

Membantu mengurangkan kos pemerolehan untuk program kesetiaan pelanggan serta pulangan pelaburan yang lebih baik dan menjimatkan kos perbelanjaan pemasaran anda.

### PENARIKAN MINAT TINGGI PELANGGAN

Program komunikasi dan promosi pasaran yang agresif untuk pemegang kad AXXESS seperti mesej notifikasi, SMS, EDMs dan laman media sosial membolehkan rakan niaga kami menggunakan platform ini untuk kempen-kempen promosi jualan anda.

### SOKONGAN PEMASARAN YANG MENDAPAT PERHATIAN

Kempen promosi dan penjenamaan yang mantap, dapat memberikan impak yang tinggi kepada para pemegang kad AXXESS melalui keaktifan pengiklanan dan promosi daripada rangkaian bahan-bahan iklan cetak, media cetak & elektronik, media sosial & aktiviti perhubungan awam.

### PILIHAN HARGA FLEKSIBEL

Beli AXXESSpoint terlebih dahulu dan dapatkan diskaun atau bayar apabila anda menggunakannya. Untuk pakej yang ditetapkan, tiada kos pemasangan atau kos tambahan dikenakan kepada rakan niaga kami.

### PENGURUS RAKAN NIAGA YANG PENUH DEDIKASI

Untuk memastikan kebajikan rakan niaga kami terpelihara, Pengurus Rakan Niaga AXXESS yang berdedikasi dan sentiasa bekerja rapat dengan anda.



## SERTAI AXXESS UNTUK MELUASKAN EMPYAR PERNIAGAAN ANDA

Ingin mengetahui lebih lanjut berkenaan AXXESS? Sila hubungi Pengurus Rakan Niaga kami untuk temu janji dan demonstrasi perundingan PERCUMA sekarang!

**+603 7688 9000**

[www.axxess.com.my](http://www.axxess.com.my)

\*Permohonan rakan niaga bagi Program AXXESS adalah tertakluk kepada terma dan syarat